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Адрес Berdan Glass & Glazing 
Ogretmenler Mahallesi 
2963 Sokak No:13/A 
TARSUS / MERSİN

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We are serving as producer and applicator in Glass, Thermopane, Mirror, PVC FıratPen, Aluminium, Marble and Granite areas as most important
needs of food sector as Berdan. Our customers, requiring rapid and disciplined solutions, preferred us for successfully providing services requiring so
detailed and speciality. As these services are inter-related particularly in the construction sector, rapid solution, time-saving and completing all works
with a single company were effective reasons.

As Berdan, we are working for rendering higher quality and quicker services to our customers with 85 personnel on 8000 m2 area. All products
produced by us are being produced with warranty certificates and delivered to our customers with Warranty Certificates.

We are providing continuous and uninterrupted services to our customers with our teams divided into departments such as production team,
installation team and service team within our company.

Architectural & Decorative Glasses, Heat Insulated Glasses, Safety Glasses, Tempered Glasses, Glazing, PVC Windows and Doors

Company Profile of Berdan Glass & Glazing

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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